
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 415
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke af forsigtighedshensyn er grebet
ind overfor sprøjtegiften Roundup, som nu på alarmerende vis dukker op i drik-
kevandet, når Ingeniøren den 6. februar 2011 kan oplyse, at spørgsmålet har
været diskuteret i mindst 10 år, jf. omtale i artiklen "Ekspert-tvivl fældede sæ-
sonforbud mod sprøjtegift i 2003" i Ingeniøren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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